
obecni 13

wszyscy 15

procent 86,67 %

Kworum zostało osiągnięte
 

PROTOKÓŁ

Posiedzenie XXII Sesji Rady Miasta Wojkowice z dnia 17
sierpnia 2020 r.

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI

lp nazwisko imie status podpis

1 CHMIELEWSKA Mariola obecna  

2 KĘDZIERSKI Jacek obecny  

3 KLIMEK Maciej obecny  

4 KOSMALSKA Klaudia obecna  

5 KRYSTECKI Piotr obecny  

6 KUPCZAK Ilona obecna  

7 MANIA Mateusz obecny  

8 MUSIAŁ Lidia obecna  

9 NIEDBAŁA Grażyna obecna  

10 OSTRĘGA Dariusz nieobecny  

11 PAWEŁCZYK Przemysław nieobecny  

12 ROGALSKA Barbara obecna  

13 SITKO Andrzej obecny  

14 SYJUT Stanisław obecny  

15 ZAWADA Zdzisława obecna  

PORZĄDEK OBRAD
1. Otwarcie XXII sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
Otwarcia obrad XXII sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta P. Mateusz Mania,
witając wszystkich obecnych. Poinformował o ustawie dot. ochrony danych
osobowych i nagrywaniu obrad sesji, jak również o systemie do elektronicznego
głosowania. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność do
podejmowania uchwał. Obecnych Radnych było – 13.

2. Przyjęcie porządku obrad.
Przewodniczący o dodaniu punktu 4 i 5 do porządku obrad tzn. Informację
Burmistrza oraz Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. Porządek obrad Radni
przyjęli ze zmianami.

głosowanie Przyjęcie porządku obrad.



jednostka Rada Miasta Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 17 sierpnia 2020 r.

typ głosowanie jawne nieimienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 11 84.62 % pula głosów 15 -

PRZECIW 1 7.69 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.69 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

3. Podjęcie uchwał w sprawie:
3.1. Projekt uchwały nr 206/2020 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Wojkowice na lata 2020-2037;

głosowanie Projekt uchwały nr 206/2020 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Miasta Wojkowice na lata 2020-2037;

jednostka Rada Miasta Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 17 sierpnia 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz nieobecny

11 PAWEŁCZYK Przemysław nieobecny

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA



14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

3.2. Projekt uchwały nr 207/2020 w sprawie: zmian w budżecie Miasta
Wojkowice na rok 2020

głosowanie Projekt uchwały nr 207/2020 w sprawie: zmian w budżecie Miasta Wojkowice na
rok 2020

jednostka Rada Miasta Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 17 sierpnia 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz nieobecny

11 PAWEŁCZYK Przemysław nieobecny

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

3.3. Projekt uchwały nr 208 /2020 w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta
Wojkowice nr XX.185.2020 z dnia 22 czerwca 2020 r. w sprawie określenia
wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz warunków i trybu jej składania za pomocą środków
komunikacji elektronicznej

głosowanie Projekt uchwały nr 208 /2020 w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Wojkowice
nr XX.185.2020 z dnia 22 czerwca 2020 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz warunków i
trybu jej składania za pomocą środków komunikacji elektronicznej



jednostka Rada Miasta Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 17 sierpnia 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.69 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr WSTRZYMAŁ SIĘ

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz nieobecny

11 PAWEŁCZYK Przemysław nieobecny

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

3.4. Projekt uchwały nr 209 /2020 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w
dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, na podstawie kolejnej umowy
zawieranej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama
nieruchomość

głosowanie Projekt uchwały nr 209 /2020 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w
dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, na podstawie kolejnej umowy
zawieranej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama
nieruchomość

jednostka Rada Miasta Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 17 sierpnia 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent



ZA 13 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz nieobecny

11 PAWEŁCZYK Przemysław nieobecny

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

3.5. Projekt uchwały nr 210 /2020 w sprawie określenia średniej ceny
jednostki paliwa w Gminie Wojkowice w roku szkolnym 2020/2021

głosowanie Projekt uchwały nr 210 /2020 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa
w Gminie Wojkowice w roku szkolnym 2020/2021

jednostka Rada Miasta Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 17 sierpnia 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 -

PRZECIW 1 7.69 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA



5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz PRZECIW

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz nieobecny

11 PAWEŁCZYK Przemysław nieobecny

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

3.6. Projekt uchwały nr 211 /2020 w sprawie ustalenia regulaminu
przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, wynagradzania
za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, przyznawania
nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycieli
zatrudnionych w szkołach i przedszkolu, dla których organem
prowadzącym jest Gmina Wojkowice

głosowanie Projekt uchwały nr 211 /2020 w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania
dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, wynagradzania za godziny
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, przyznawania nagród i innych
świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycieli zatrudnionych w szkołach
i przedszkolu, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wojkowice

jednostka Rada Miasta Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 17 sierpnia 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 -

PRZECIW 1 7.69 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz PRZECIW

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA



10 OSTRĘGA Dariusz nieobecny

11 PAWEŁCZYK Przemysław nieobecny

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

4. Informacja burmistrza.
Burmistrz poinformował, że ostatni okres jest naznaczony inwestycjami, które są
realizowane na teraz i można je zaobserwować na ulicach naszego miasta. Prace
przy Centrum Przesiadkowym idą zgodnie z planem i jest już wykonane zadaszenie.
W dalszej kolejności firma będzie się skupiała na kolejnych elementach i wkrótce
będzie przygotowanie pod budowę ronda. Pojawiają się pytania co do ruchu jak to
się będzie odbywało. Planujemy zrobić ruch wahadłowy, bo chodzi o to żeby w jakiś
sposób dało się przez centrum miasta przejechać. Ulica Puławskiego zostanie
wyłączona z ruchu na ten czas. Po wykonaniu pierwszej części zostanie wykonana
druga część i myśli, że do końca bieżącego roku prace zostaną ukończone. Burmistrz
dodał, że został rozstrzygnięty pozytywnie  przetarg na termomodernizację budynku
Urzędu Miasta i została podpisana umowa z wykonawcą, firma FestBud Tychy, która
wchodzi już na plac budowy. Termomodernizacja urzędu wraz z zagospodarowaniem
całego tego terenu, który tam jest potrwa do połowy grudnia, taki jest wstępny
szacunek i ma nadzieję, że prace zostaną zrobione zgodnie z terminem. W poczcie
dostał harmonogram rzeczowo-finansowy, jeśli chodzi o realizację poszczególnych
elementów i jest to tak skonstruowane, żeby do końca roku zakończyć, bo wiemy, że
ta inwestycja powoduje pewne uciążliwości związane z tym ,że pracownicy są po za
terenem urzędu (część wydziałów jest tutaj w Miejskim Ośrodku Kultury a część w
dawnym Gimnazjum). Pewnego rodzaju wzorem była sąsiednia gmina miasto
Czeladź, tam również takie działania podjęto, ponieważ przenoszenie się z pokoju do
pokoju byłoby zbyt skomplikowane i trudne, tym bardziej, że przed nami okres
jesienno-zimowy i mogłoby to sprawiać pewne uciążliwości. Sytuacja jest taka, że
dalej mamy do czynienia z koronawirusem, więc są reżimy sanitarne to wszystko
powoduje, że paradoksalnie jest to dobry czas na realizacje tej inwestycji. W
Zakładzie Opieki Zdrowotnej też są działania podejmowane zgodnie z wcześniej
zaplanowanymi harmonogramami. Są już porobione instalacje fotowoltaiczne.
Pojawiła się nowa okoliczność i też mamy środki, które jesteśmy w stanie
wyasygnować tylko to musimy wszystko policzyć, ale jest kwestia taka, że z
Funduszu Metropolitalnego zostanie część środków i w tej sytuacji jest realna
możliwość, że będziemy starali się wykonać windę, jeżeli chodzi o ZOZ. Będziemy tą
sprawę jeszcze analizować. Najpierw firma musi ukończyć pewne prace, które są
teraz prowadzone. Pan kierownik Podleżyński w tym zakresie ma sprawdzić te
szacowania i parametry, bo wcześniej przy okazji pierwszego tego etapu nie było to
możliwe do wykonania, z uwagi na to, że byłby to wydatek kwalifikowany i teraz ta
możliwość ewentualnie mogłaby się pojawić właśnie przy Metropolii. Oczywiście jest
to kwestia czasu i zmieszczenia się z tym wszystkim w czasie, więc zobaczymy czy
będzie to realne w bieżącym roku. Na ulicy Brzeziny też się już pracę rozpoczęły i
firma jest na placu budowy. Przetarg wyszedł bardzo korzystnie niespełna 2 mln
złotych i te działania też będą szybko zrealizowane jeszcze w tym roku. Tam nie ma
zbyt dużego natężenia ruchu, więc powinniśmy sobie z tym w miarę szybko poradzić.
Burmistrz dodał, że trwa termomodernizacja na Sucharskiego. Pojawiły się tam
pewne problemy z uwagi na to, że właściciel firmy wystąpiły no okoliczności
zdrowotne, ale czuwa nad tym Pani Malczewska, żeby to zadanie zostało wykonane
zgodnie z planem i harmonogramem. Burmistrz poinformował, że jako Miasto
Wojkowice składaliśmy wniosek o dofinansowanie działań zmierzających do
pozyskania właśnie dofinansowania dla mieszkańców odnawialne źródła energii w
budynkach mieszkalnych. Wniosek przeszedł ocenę formalną i jest to o tyle istotne,
bo wcześniej składaliśmy w ramach swego rodzaju konsorcjum (Miasto Czeladź,
gmina Bobrowniki i Miasto Wojkowice), gdzie liderem była gmina Bobowniki. Pojawiła
się tam taka sytuacja, że nie uzupełniono braków formalnych w terminie i został
odrzucony, a teraz postanowiliśmy i podjęliśmy decyzję, że składamy wniosek sami.
Wartość projektu to jest prawie 2,5 mln złotych, więc czekamy jak to będzie
wszystko wyglądało, bo przed nami jeszcze ocena merytoryczna i ma nadzieję, że
Pan Marszałek Województwa Śląskiego podobnie jak w pierwszej edycji podniesie
cenę alokacji, ilość projektów jest duża a alokacja jest na niespełna 20 mln., więc ma



nadzieje, że to w jakiś sposób uda się zrobić zrealizować. W pierwszej edycji zostały
tak zwiększone środki, że praktycznie każdy wnioskodawca otrzymał wsparcie.
Kolejnym tematem była kwestia oświetlenia ulicznego na ulicy Morcinka (tutaj
będziemy się posiłkować środkami z Unii Europejskiej i z Metropolii). Jesteśmy na
etapie przygotowania programu funkcjonalnego z Metropolii pozyskujemy środki na
wymianę oświetlenia parkowego, będzie to światło ledowe rozproszone tak, żeby
dawało to oświetlenie, bo widzimy że te oszczędności, które przyniosły ledowe
Wojkowice są niebagatelne, a koszty energii będą rosły i w tej sytuacji nie pozostaje
nic innego jak dokończyć ten proces. Burmistrz ma nadzieję, ze do końca bieżącego
roku jak te wszystkie umowy na dofinansowanie uda się podpisać będziemy mieli
miasto już w 100% postawione na ledach. W kwestii kanalizacji to odbyło się dzisiaj
bardzo ważne głosowanie przez Radę (pozytywne), co otwiera możliwość do
podpisania umowy z wykonawcą, który został wyłoniony z przetargu, te wszystkie
aspekty finansowe zostały Państwu uwypuklone i jeżeli wszystko pójdzie zgodnie z
planem to w przyszłym tygodniu będzie podpisanie umowy, następnie będzie
opracowanie koncepcji związanej z realizacją tego zadania z uwagi na to, że jest to
formuła zaprojektuj i wybuduj. Następnie zostanie wykonana dokumentacja
projektowa i realizacja tego projektu, na który wiele osób czeka. Korzystamy również
z Programu Klub Senior i jest remontowany i modernizowany budynek dawnego
sklepu, który był prowadzony przez MKS Millenium, Górnik Wojkowice, który stał
pusty od dłuższego czasu i pojawiła się taka inicjatywa ze strony Radnego Klimka
podjęliśmy to wyzwanie (dziękuję za wsparcie) no i udało się pozyskać
dofinansowanie na to działanie 150 tys. złotych i firma remontuje i to miejsce
zostanie stworzone dla 36 seniorów i tym samym stworzymy kolejne miejsce do
tego, żeby właśnie takie działania realizować. Oczywiście też na bieżąco
sprawdzamy te sprawy związane z młodzieżą szeroko rozumianą, bo chcielibyśmy
wykonać jakiś skatepark lub jakieś inne działanie stricte pod młodzież, żeby coś w
tym zakresie się tez działo. Zobaczymy może też taki program powstanie, bo
staramy się pozyskiwać te środki zewnętrzne i zobaczymy co przyniesie przyszłość.
Wydaje się, biorąc pod uwagę nasze możliwości dzieje się wiele w tym zakresie
inwestycyjnym. W pozostałym zakresie te sprawy kulturalne są wstrzymane z uwagi
na pandemię koronawirusa zobaczymy jak to się będzie rozwijać. Analizy, które są
przygotowywane mówią o tym, że czeka nas ciężka jesień i zima z uwagi na to, że
grypa w jakiś sposób będzie niestety też atakowała. Automatycznie pojawi się
kwestia taka, że te osoby będą kwalifikowane jako potencjalni zakażeni
koronawirusem no i automatycznie skala tego zjawiska może być bardzo duża. Jak
wiemy doskonale szczepionka to jest odległa perspektywa i na pewno ciężko będzie
przed tym sezonem tegorocznym grypowo-koronawirusowym zaszczepić wszystkich.
My staramy się cały czas przestrzegać tych reżimów sanitarnych na tyle ile to jest
możliwe. Wojkowice ani Powiat będziński na szczęście nie są objęte strefą czerwoną,
bo byśmy musieli cały czas zakładać maseczki w przestrzeni publicznej. Nasz
magazyn jest wypełniony maseczkami z tego względu, że służba więzienna
przekazała 5 tys. maseczek plus mieliśmy jeszcze swoje, czyli ponad 6tys., które
jesteśmy w stanie dostarczyć do mieszkańców jak pojawią się tego typu sytuacje,
więc można powiedzieć że w jakiś sposób jesteśmy na te ryzyka przygotowani i
zabezpieczeni. Radny Krystecki zapytał od kiedy i na ile będzie zamknięta ul.
Pułaskiego. Burmistrz odpowiedział, że na jaki czas-okres wyłączenia to firma jeszcze
tego nie sprecyzowała i jak będziemy na radzie budowy to pytanie padnie to
automatycznie przekażemy te informacje, myślę, że to taki okres 2-3 tygodnie nie
więcej. Radny Krystecki poprosił, jak będzie kanalizacja na etapie tworzenia
dokumentacji to czy jest możliwe, żeby w jakiś sposób poinformować radnych lub
mieszkańców(z ulicy dawnej Kościelnej tutaj z górki czy tam już typowo na górce w
stronę więzienia) jak będzie wyglądało podłączenie techniczne ich posesji do
kanalizacji. Burmistrz poinformował, że będziemy na bieżąco informować o tych
spotkaniach, każda osoba będzie chciała uczestniczyć dopytać czy zapytać będzie
miała taką możliwość. Tym bardziej jak dobrze pamiętamy z p.Skarbnikiem na ulicy
Paderewskiego Państwo Jaros jako społeczna inicjatywa też poprosili, żeby móc 
uczestniczyć w tychże pracach, więc na pewno takie informacje będą zamieszczane.
Chodzi o to, żeby uniknąć pewnych błędów, a na etapie projektowania to jest ten
czas, kiedy można jeszcze ewentualnie pewne sprawy uwzględnić, przeanalizować i
sprawdzić, no i tak zaplanować te prace budowlane, żeby to dobrze wynikało.
Dokumentacja projektowa jest kluczem i fundamentem dobrej inwestycji, bo jeżeli
tutaj zostaną popełnione błędy to później ciężko to już faktycznie odwracać, jak jest
wszystko rozkopane. Na pewno będziemy tą kanalizację projektować w taki sposób,
żeby uwzględniać przebieg wodociągów, bo jak wiemy w Wojkowicach jest wiele
wodociągów, które mają w okolicach 50 lat, w ostatnim czasie mamy tych awarii
sporo. Jest to związane z tym, że w okresie letnim więcej wody się zużywa
(szczególnie w okolicy PCK, ulica Piaski). Tam, gdzie będzie to możliwe będziemy się



starali ten wodociąg wymieniać przy okazji budowy kanalizacji sanitarnej, żeby takie
sprawy załatwić. Mieszkańcy ul.Długosza zwracają nam uwagę o słabym ciśnieniu
wody, te okoliczności są nam znane i staramy się krok po kroku te działania
podejmować. Musimy zważać na to, że jako miasto sprzedawaliśmy działki na ulicy
Rodzinnej i zapewniliśmy, że tam sieć wodociągowa powstanie, dlatego też spółka
Wojkowickie Wody była zaangażowana w budowę wodociągu zarówno po lewej
stronie jak i prawej stronie te działania zostały wykonane. Tego wodociągu powstało
ok. 1 km. Działania zostały ukończone i będziemy przechodzić dalej, przede
wszystkim tam, gdzie tych awarii jest najwięcej. Awarie te często usuwane są przez
nasza spółkę Wojkowickie Wody, a te poważniejsze są usuwane przez MPWiK z
Będzina, nam przede wszystkim chodzi, żeby tych awarii było jak najmniej. Radny
Sitko podziękował wszystkim radnym obecnej kadencji oraz Burmistrzowi za
kondolencje i kwiaty i tym obecnym na pogrzebie jego mamy.         
                                                                      

5. Interpelacje, zapytania, wnioski radnych
Radna Chmielewska poprosiła, żeby wstawić lustro u wylotu ulicy Szymanowskiego,
ponieważ drzewa, które posadził powiat to są jakieś topole, które rozgałęziają się już
od samej ziemi i skręt w lewo jest prawie nie możliwy i można ulec wypadkowi, bo
nie ma tam w tym miejscu widoczności, jak się chce włączyć do ruchu na ulicę
Sobieskiego. Radna poprosiła o usunięcie uschniętej topoli, która znajduje się na
rogu ul. Paderewskiego i Gierymskiego, gdyż podczas wiatru, burzy lub intensywne
opady deszczu to lecą gałęzie, które mogą uszkodzić pojazd albo osoby, które się
tam przemieszczają. Radna zasygnalizowała po raz kolejny, że do rzeki Wielonki ktoś
się włącza ze swoimi  ściekami. Dobrze byłoby sprawdzić kto na ulicy Karłowicza się
podpiął do kanalizacji, a kto ma szambo i go nie opróżnia i żywcem pompuje do
rzeczki. Radna Chmielewska zapytał czy jest możliwość korzystania z boiska do
siatkówki i koszykówki przy SP1, ponieważ do piłki nożnej jest otwarte a te są
zamknięte. Radny Syjut zapytał czy jest możliwość montażu automatu do zakupu
biletów, czy raczej po ukończeniu budowy Centrum Przesiadkowego. Burmistrz
poinformował, że negocjację i rozmowy trwają i jak się zakończą to będziemy mieli
pełniejsze informacje, ale z uwagi na to, że Metropolia nie bardzo chce stosować
rozwiązania tymczasowe. Radny Syjut powiedział, że podczas ulew studzienka
między Żłobkiem Figielkowo a Policją nie odbiera wody. Burmistrz poinformował, że
mieszkanka sygnalizuje cały czas, że tutaj następują te zalania, zazwyczaj one się
wiążą z tym, że jest gwałtowny opad powoduję, który powoduję, że te nadmierny
ilość wody w jakiś sposób przedostaję się na tą działkę. Druhowie z OSP podejmowali
działania i odgradzali workami, ale są to prowizoryczne działania. Burmistrz
poinformował, że zlecił Pani Naczelnik przygotowanie dokumentacji projektowej z
uwagi na to, że te negocjacje z mieszkańcami z ulicy Proletariatu się przedłużają,
bodajże dwie osoby nie wyrażają zgody na przekazanie tego fragmentu pod drogę.
No już nie będziemy czekać na te rozwiązania. Wracamy do tematu, o którym
mówiliśmy i próbowaliśmy go zrealizować (chodzi o I etap przebudowy). Wówczas
Podwykonawca, który przygotował dokumentację projektową sfałszował podpis, ale
ta sprawa już się skończyła i środki zostały wyegzekwowane i trafiły do nas, więc
możemy je przeznaczyć na przygotowanie dokumentacji projektowej. Burmistrz
dodał, że mówiąc w skrócie tutaj nie ma rozwiązania takiego prowizorycznego,
trzeba wykonać drogę z odwodnieniem i kanalizacją deszczową i wpiąć to wszystko
do ulicy Fabrycznej, to powinno załatwić sprawę, aby uniknąć tych podtopień. Radny
Syjut zapytał o uroczystości związane z 15 sierpnia. Burmistrz powiedział, że poprosił
Biuro Promocji o kontakt z Przewodniczącym lub Zastępcą. Przewodniczący Mania
poinformował, że kwiaty zostały złożone przez Wiceprzewodniczącego. Radna
Chmielewska poprosiła o przycięcie gałęzi na ulicy Gierymskiego (od strony Przełajki,
za wjazdem w ulicę Karłowicza, a przed oczyszczalnią). Topole, które się rozgałęziły
od dołu, że brak jest widoczności brak jest chodnika, piesi się nie mają jak
przemieszczać i brak jest oświetlenia, a ruch jest bardzo duży. Radny Krystecki
poprosił o przycięcie gałęzi w ulicy Maszyńsko, które wchodzą w skrajne jezdni oraz
akacji, która zasłania lustro na skrzyżowaniu ulic Maszyńsko i Skłodowskiej. Radny
wspomniał o ubytku po naprawach ziemnych koło Domu Kultury (na rogu), jak
również zapytał czy ze środków bieżących zostanie zabezpieczone zalewanie posesji
34 na Maszyńsku (składał wniosek i taką odpowiedź uzyskał). Burmistrz
poinformował, że jeśli chodzi o sprawę dotyczącą Maszyńska to jesteśmy po
podpisaniu umowy, bo był nowy przetarg i są nowe parametry finansowe, wiemy ile
nam dokładnie zostało i będziemy odliczać te prace co zostały wykonane w ostatnim
czasie (były łatane dziury, które się cały czas pojawiają). Chcemy także na ulicy
Morcinka zrobić drugi etap chodnika, trzeba to wszystko policzyć (I etap został
wykonany do Ośrodka dla osób starszych) i ta druga część jest w stanie
katastrofalnym i pojawiła się nowa perspektywa, żeby ten chodnik wykonać, ale



powinno wystarczyć środków na te dwa działania. Wkrótce o szczegółach
porozmawia z Panią Naczelnik jak wróci z urlopu, bo wygasło zlecenie na te prace.    

6. Sprawy bieżące Rady.
Przewodniczący Mania poinformował, że najbliższa sesja będzie pod koniec września.

7. Zakończenie sesji.
Przewodniczący Rady Miasta, radny Mania ogłosił zakończenie obrad XXII sesji.


